

Wedding Ceremony with Cocktail Package

Valid daily from now until 31 August 2025 (blackout dates apply). The Wedding Ceremony with Cocktail Package is priced at **HK\$88,000*** for a maximum of 60 persons, including:

- Exclusive use of the Outdoor Deck, Harbour Room or Hung Hom Rooms for three hours (Duration: 9:00 a.m. – 12:00 p.m., 12:00 p.m. – 3:00 p.m. or 3:00 p.m. – 6:00 p.m.)
- Custom-made Wedding Cocktail Menu
- Unlimited fresh orange juice, soft drinks, beer and mineral water for one and a half hours
- Three complimentary valet parking spaces at the hotel
- Complimentary invitation cards (excluding printing)
- Three pounds fresh fruit cream cake to be served prior to the reception
- A complimentary bottle of house champagne for toasting
- Complimentary use of AV equipment at the venue

Optional

- Additional attendees will be charged HK\$1,280* per person
- Supplement of HK\$60* per person to include unlimited serving of house red & white wine for one and a half hours

*Above prices are subjected to 10% service charge

戶外花園平台證婚酒會計劃

適用於由即日至2025年8月31日(指定日子不適用)的證婚儀式，
戶外平台證婚酒會計劃為港幣**88,000***，供60人享用，禮遇包括：

- 使用戶外海景平台、海景廳或紅磡廳3小時
(場地使用時間: 上午9時至中午12時、中午12時至下午3時、下午3時至6時)
- 精選雞尾酒會菜譜
- 享用1小時30分鐘無限量供應飲品，包括鮮橙汁、汽水、啤酒及礦泉水
- 免費泊車位3個
- 免費邀請卡 (不包括印刷)
- 3磅鮮忌廉蛋糕供賓客於開席前享用
- 香檳乙瓶供祝酒用
- 免費使用酒店影音設備

自選項目

- 額外賓客每位另加港幣1,280*元
- 每位另加港幣60*元可額外享用1小時30分鐘無限量供應特選紅、白餐酒

*Above prices are subjected to 10% service charge



KERRY HOTEL
Hong Kong
香港嘉里酒店

Outdoor Garden Wedding Ceremony Package

With rental charge at **HK\$50,000***, valid daily from now till 31 August 2025 (blackout dates apply).
The Outdoor Garden Wedding Ceremony Package features:

- Exclusive use of the Outdoor Deck for three hours (Duration: 9:00 a.m. – 12:00 p.m., 12:00 p.m. – 3:00 p.m. or 3:00 p.m. – 6:00 p.m.)**
- Kerry signing amenities for use at the venue
- Complimentary use of AV equipment at the venue
- Mock-up wedding cake for photography and cake cutting ceremony

Above prices are subjected to 10% service charge

** The priority of reserving Outdoor Deck will be offered to wedding couples hosting their wedding lunch or dinner at Kerry Hotel, Hong Kong

KERRY HOTEL
Hong Kong
香港嘉里酒店

戶外花園平台證婚計劃

適用於由即日至2025年8月31日(指定日子不適用)的證婚儀式，
戶外平台證婚計劃為港幣**50,000***，包括：

- 戶外海景平台3小時(場地使用時間: 上午9時至中午12時、中午12時至下午3時、下午3時至6時)**
- 嘉里酒店精美簽名套裝供典禮儀式時使用
- 免費使用酒店影音設備
- 華麗結婚蛋糕乙個供拍照之用

以上價格另收加一服務費。

** 於嘉里酒店舉辦婚禮午宴或晚宴的新人將獲得戶外平台場地的優先使用權。